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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr BR.1510.2.2023 

10 sierpnia 2023 r. 

 
Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 10 sierpnia 2023. Obrady rozpoczęto 10 

sierpnia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:33 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji: Obecni: Elżbieta Krystyna Musiałek, Wojciech Szefner, 
Roman Wilczyński. Nieobecni: Stanisław Kaczmar, Piotr Miszkiewicz. 

W posiedzeniu brali udział także: Skarżąca (…), Dyrektor OPS w Sulechowie Ewa Kowalewska, 
Radca Prawny UM Sulechów Anna Kowalska-Kasprzak. Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie Elżbieta Musiałek. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie Elżbieta Musiałek 
stwierdziła kworum Komisji, co oznacza prawomocność posiedzenia, po czym otworzyła je. 
 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
Nie zgłoszono uwag lub wniosków do porządku. 
 
3. Skarga na Panią Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulechowie. 
Komisja zapoznała się ze skargą (……), wyjaśnieniami / pisemnym stanowiskiem Dyrektora OPS 
w Sulechowie a także opinią prawną RP.074.1.2023.AKK w czasie posiedzeń w dniach 
13 i 20czerwca 2023 r.  
W czasie posiedzenia w dniu 10 sierpnia 2023 r. Komisja zapoznała się także z uzupełnieniem stanowiska 
Dyrektora OPS zawierającym opinię związków zawodowych, regulaminy organizacyjne OPS oraz 
porównania uposażenia skarżącej. Komisję poinformowano ponadto, iż skarżąca złożyła pozew 
w sprawie przedstawionej skargą do sądu pracy. 
Skarżąca w czasie posiedzenia Komisji przyznała, iż nie było jej intencją rozpatrywanie skargi przez Radę 
Miejską, a tylko przedstawienie sposobu jej potraktowania przez pracodawcę w okresie ochronnym 
przed przejściem na emeryturę. Skarżąca, wobec informacji, iż Komisja nie jest kompetentna rozpatrzeć 
skargę z uwagi na prowadzone postępowanie przed sądem pracy przedłożyła pisemne oświadczenie 
o wycofaniu skargi na Dyrektora OPS w Sulechowie. 
 
4. Sprawy różne. 
W związku z przekazaną Komisji Petycją w sprawie zakupu autobusu na potrzeby SP3 w Sulechowie 
Komisja zdecydowała o wystąpieniu w tej sprawie do Burmistrza Sulechowa o przygotowanie stanowiska 
merytorycznego. 
 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie Elżbieta Musiałek 
stwierdziła wykonanie wszystkich punktów porządku posiedzenia po czym zamknęła je. 
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